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Verslag bestuursvergadering 21 maart 2023, 09.30 uur in de Parel 

Aanwezig: Hannie Bot, Annette van Dijk (notulist), René van Peer (participant), Alie Stout, Adrie Teeuw (vicevoorzitter), Leen van
Wingerden. 

Afwezig m.k.: Jacques van de Minkelis
     

1. Welkom en opening
Adrie opent de vergadering en heet ons welkom. Welkom aan René die er de eerste keer bij is. We hopen op een vruchtbare
samenwerking. 

2. Verslag bestuur 21 februari 
We lopen pijlpunten na:
- Website van de Koepel. Het is de verantwoordelijkheid van het bestuur om zaken via deze website te delen. Leen kijkt nog

na of hij toegang heeft tot de website. Volgens Adrie en Annette is de website alleen voor het ophalen van informatie.   
- Leen heeft nog een positieve reactie gestuurd aan Matthijs van den Bos op zijn bericht dat de stenen die de doorgang naar

het visplaatsje belemmerden, zijn verplaatst zodat er meer toegangsruimte is gekomen. Wel heeft Leen opgemerkt dat de
verharding van de paden door middel van schelpen een slechte berijdbaarheid geeft voor o.a. rolstoelen. Leen kreeg nog
mail van Hans de Wit over alternatief materiaal voor verharding van de paden. Hans zit al lang in de wegenbouw en weet
daar veel van af. Er zijn in Hardinxveld diverse paden die niet goed berijdbaar zijn voor mensen met een rolstoel of met
kinderwagens. We moeten hierop alert blijven en waar dit van toepassing is ongevraagd advies geven. 

- Welke ondersteuning hebben we nodig van de gemeente. Dit staat op de agenda. 
- Brug Marsstraat-Buitendams. De vraag is gesteld hoeveel mensen er gebruik van maken. Wij als platform zullen ons niet

beschikbaar stellen om daar een concreet antwoord op te kunnen geven. De brug is lastig toegankelijk met rollator, fiets,
kinderwagen enz. en in het geheel niet met een rolstoel, scootmobiel etc. Sjak Franken, de projectleider bij de gemeente,
houdt met ons contact over het verloop. 

- Verslag van overleg met werkgroep sociaal domein is doorgestuurd.
- Pieterjan van Dijk zal worden benaderd door Jacques m.b.t. de aanpassing van onze website. 

3. Verslag bestuur en participanten 9 maart
- Overleg met Jacques, Wolter en Adrie over Stroomlijn wordt ingepland. 
Verslag wordt goedgekeurd en getekend door Leen en Adrie. 

4. Postlijst
We nemen de postlijst door. Enkele aandachtspunten:
Inkomend: 
20-02-2023 – Verordening minimabeleid is vastgesteld en wij zijn niet op de hoogte gesteld. Wij hebben dit ontvangen
22-02-2023 - Wet zorg en dwang. Henk heeft achteraf de sessie nog een keer bekeken en heeft presentatie doorgestuurd.
Wanneer pas je dwang toe? Sluit je iemand op als je weggaat? Het is veel algemene informatie maar wat kunnen wij ermee?
Wanneer valt iets onder dwang? 
Levenstestament maken is belangrijk. Misschien iets om een keer bij de participantenraad aandacht aan te besteden. 
23-03-2023 - Open gemeentedag op 9 september.  Deze dag is er al jaren en eerst was het alleen iets voor de politie, brandweer
etc. Nu krijgen verenigingen meer gelegenheid om zich te presenteren. Het publiek op de gemeentedag zal anders zijn dan bij de
ouderenbeurs. We bespreken of wij daar acte de presence moeten geven. Hannie, René en Annette zijn mogelijk beschikbaar
voor kraambezetting op 9 september. Ook het GIPS zal een leuke aanvulling zijn. Adrie zal het voorstellen bij de vrijwilligers en
vragen of zij beschikbaar zijn.
04-03-2023 - Ieder(in). Als iemand interesse heeft voor het webinar op 29 maart, meld je aan!
08-03-2023 - SDD Netwerk en inspiratiebijeenkomst op 18 april. In de sociale moestuin te Sliedrecht. 
08-03-2023 - Adrie gaat naar de bijeenkomst van Kerk en Vluchteling op 21 maart. 
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08-03-2023 - Dag van de Ouderen op 5 oktober. Leen meldt ons aan.
10-03-2023 - BREN – is naar gemeente gestuurd t.a.v. Melissa. We hopen dat daar reactie op komt. 
18-03-2023 - Leen heeft Matthijs van den Bos brief gestuurd. 

5. Regio Drechtsteden - ontwikkelingen
- Uitnodiging voor bijeenkomst doelgroepenvervoer op 5 april in het gemeentehuis. Hannie gaat hiernaartoe. Leen vraagt of

Wolter hierbij aansluit. 
Geen verder nieuws na het partipantenoverleg in maart.

6. Platform
a. Participantenraad en Bestuur – het bestuur besluit als volgt over (her)benoemingen:

i. Bestuur: Adrie,  Alie (opnieuw genomineerd) en Hannie zijn herbenoemd.
ii. Participanten: nieuw Jolanda de Krijger (opvolger Corry Buijk en genomineerd door De Zonnebloem), Piet de Keizer

(opnieuw genomineerd),  nieuw Gerry  Klop (opvolger  Ruub Klop,  genomineerd door  Diaconie Herv.  Gemeente
Boven-Hardinxveld),  Hermine  Strop  (opnieuw  genomineerd),  nieuw  René  van  Peer  (genomineerd  door
Christengemeente). 
Adrie zal Hans Baartman n.a.v. zijn vraag adviseren om als gast aanwezig te zijn op de participantenvergaderingen. 

b. Bestuur – Vacature. 
Op het moment dat er een geschikte opvolger is voor Adrie wil zij terugtreden. 

c. Welke  ondersteuning  hebben  we  nodig  vanuit  de  gemeente?   Dit  zullen  we  bespreken  als  Jacques  bij  de
bestuursvergadering is. 

d. Werkgroep  Kerk  en  Vluchteling  –  Adrie  gaat  naar  het  overleg  vanavond.  René  is  eventueel  bereid  om  naar  deze
vergaderingen te gaan. Vanwege andere vrijwilligerstaken die raken aan kerk en vluchteling zou dit mooi passend zijn.  

e. Jaarrekening wordt morgen door Paul en Wolter gecontroleerd. We sluiten 2022 af met een vooraf ingepland negatief
resultaat, dit na enkele jaren met positief resultaat; het is niet de bedoeling grote reserves op te bouwen. 
Voor deskundigheidsbevordering hebben we in december aangeboden dat  de participanten ook beperkt  deel  kunnen
nemen aan betaalde cursussen. 
Jaarrekening is akkoord onder voorbehoud dat de controlecommissie akkoord is. 

f. Begroting 2023 afhankelijk van wat er uitkomt bij het overleg met de gemeente. Aanvraag MAG is nog niet gehonoreerd. 
g. Contact met  

i. Ambtenaar. Ambtelijk overleg datum vaststellen ligt bij Melissa. 
Oppakken LIA. Ook overleg met gemeente. 

ii. Bestuurlijk overleg is nog niet gepland. Hierin wordt ook actie van Melissa verwacht. 
Overleg met werkgroep sociaal domein is nog niet nieuw ingepland. 

iii. Burger
1. Website: Pieterjan van Dijk. Jacques neemt contact op met hem. Eventueel website ook inrichten voor gebruik

van webmail. 
2. Kompaspublicatie. Onderwerpen o.a. 1) benoemingen en 2) visplaatsje. 

7. Voortgang GIPS 
Adrie: planning is rond. Loopt nu goed. 8 scholen zijn ingepland (totaal 10 sessies). Vrijwilligers gaat prima. Voor iemand die is
gestopt is inmiddels een nieuwe vrijwilliger gevonden. Een dochter van een van de vrijwilligers springt ook weleens in. Adrie wil
voor het GIPS nog diverse nieuwe materialen aanschaffen: een bril waar je liggend mee kan lezen, een hoofdband met spriet en
een plastic zeil met ganzenbordspel erop geprint. Hannie informeert dinsdag bij het regio-overleg gehandicaptenplatforms of er
mensen zijn die adressen weten voor een soortgelijk spel. Ook René zal navraag doen bij zijn zoon.

8. Lokaal signaal
Alie: oudere dame kwam bij Alie aan de deur over problemen m.b.t. vervoer. Alie heeft haar doorverwezen naar Automaatje.
Daar was ze blij mee. 
Zwembadsluiting op maandag. Na de reactie die de gemeente heeft gegeven op de e-mail van Alie is het stil gebleven. 
Hannie: Het Laantje (Kerkweg tot brug) is slecht toegankelijk. 
Leen: zal bij het overleg van de verkeerscommissie navraag doen naar het strooiplan van de gemeente. 

9. Rondvraag
Jacques is afwezig van 2-19 april.
René: 23-5 en 22-8 niet aanwezig ivm vakantie. 
Alie: 23 mei niet aanwezig
Hannie: overleg Dag van de Ouderen a.s. donderdag, volgende week dinsdag regio overleg.
Annette: 23 mei niet aanwezig.
Op de bestuursvergadering van april overleggen of de datum van de vergadering van 23 mei gehandhaafd blijft.    
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Adrie slag om de arm voor 24 april of zij kan vergaderen.

Adrie:  18  maart  nieuwsbrief  L(in)K  doorgestuurd  aan  bestuur  met  daarin  stuk  over  vervoer.  Kan  dit  ook  naar  Wolter
doorgestuurd worden? Landelijk loopt het ook spaak met doelgroepenvervoer.

Adrie: Molenlanden afvalverwerking.  We hebben nu een brief gekregen. Het streven is  om de huidige 232kg restafval  per
inwoner, te reduceren tot 100 kg. Bij de flat wordt geen aparte inzameling meer gedaan van plastic. Dit wordt bij het restafval
gedaan. Containers voor groenafval zijn slecht toegankelijk. 
Moeten we hier als platform nog iets mee. 
Voor mensen die veel medisch afval hebben is een aparte regeling: minder stortingen betalen. 

10. Volgende bestuursvergadering
In De Parel, 25 april 2023, aanvang 09.30 uur.

11. Sluiting
We sluiten de vergadering om 11.30 uur. Adrie bedankt ons voor inbreng en aandacht. 

Voor akkoord: Jacques van de Minkelis, voorzitter Leen van Wingerden, secretaris
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